
Francezii ingamfati
Cu mai mult de zece minute intarziere fata de ora stabilita, cei patru francezi care vor da piept cu Pavel,
Hanescu, Mergea si Tecau, impreuna cu capitanul nejucator Guy Forget au intrat in sala in care se tinea
conferinta de presa. Francezii s-au afisat cu bine-cunoscuta ingamfare galica. Au vorbit intre ei in timp ce
Forget raspundea la intrebari, au ras zgomotos dupa ce Arnaud Clement si-a dat jos pantalonii de trening
chiar in timpul conferintei de presa. Apoi au raspuns cat de sec au putut la intrebari.
  DESTUL de optimisti, francezii spun ca au venit sa castige. „Orice meci e dificil in Cupa Davis, iar
Romania este un adversar puternic. Noi am venit sa ne facem jocul si sa castigam ", a spus finalistul de la
Australian Open, Jo-Wilfried Tsonga. Francezul a adaugat ca in ciuda faptului ca se afla la prima
convocare nu are emotii. „Am avut emotii in momentul in care am fost convocat, dar acum nu mai am.
Tot ce imi doresc acum este sa castig meciurile ".
  NUMĂRUL 1 francez, Richard Gasquet a declarat ca nu are nicio preferinta in privinta ordinii
meciurilor si nici a adversarului. „Atat Pavel cat si Hanescu sunt jucatori valorosi, au cam acelasi nivel si
sunt periculosi, asa ca nu am nicio preferinta ", a spus Gasquet. Francezul s-a declarat multumit de
conditiile gasite la Sibiu, atat de sala cat si de suprafata de joc.
  Arnaud Clement si Michael Llodra, jucatorii care vor intalni, in partida de dublu cuplul Florin Mergea/
Horia Tecau spun ca au de luat o revansa in fata romanilor, dupa infrangerea de anul trecut. „A fost o
infrangere frumoasa atunci, dar este o ocazie sa ne luam revansa. Avem incredere in noi ", a spus
Clement.
  CĂPTIANUL nejucator al echipei Frantei, Guy Forget a dezvaluit ca s-a hotarat sa il convoace pe
Tsonga dupa optimile de finala de la Australian Open. in ciuda faptului ca are in componenta trei finalisti
la Australian Open (Tsonga la simplu si Clement/Llodra la dublu) fostul tenisman nu crede ca echipa
Frantei este favorita la castigarea Cupei Davis. „La inceputul competitiei nu trebuie avut in vedere telul
final. Trebuie sa castigam fiecare meci si incercam sa le pregatim pe toate cat mai bine. Sunt mandru ca
am in componenta atatia jucatori valorosi dar nu pot spune ca suntem favoriti la castigarea competitiei ".
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